
Zápis č. 17/10/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
27. októbra 2021 so začiatkom o 11,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, 
Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, J. Uličiansky 
Neprítomní: Martin Kabát, Jozef Chudík 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miroslav Debnár – riaditeľ Regionálneho štúdia Banská Bystrica 
Miesto konania: Regionálne štúdio Banská Bystrica 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Informoval, že manažment RTVS požiadal o schválenie jedného návrhu na 
prenájom, ktorý navrhuje prerokovať v bode Rôzne. 
K návrhu rokovania neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 177/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania  
2. Komplexná správa o činnosti a rozvoji regionálneho štúdia RTVS v Banskej Bystrici 

(spravodajcovia M. Kákoš a J. Balaščák) 
3. Informácia o projekte Kreatívne centrum RTVS Banská Bystrica (spravodajkyňa J. 

Mikušová) 
4. Návrh Dodatku č. 4E na rok 2021 k Zmluve č. MK – 57/2017/M na roky 2018-2022 

(spravodajca M. Kabát) 
5. Návrh Dodatku č. 5 na rok 2022 k Zmluve č. MK – 57/2017/M na roky 2018-2022 

(spravodajca M. Kabát) 
6. Rôzne 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Komplexná správa o činnosti a rozvoji regionálneho štúdia RTVS v Banskej 

Bystrici (spravodajcovia M. Kákoš a J. Balaščák) 
3. Informácia o projekte Kreatívne centrum RTVS Banská Bystrica (spravodajkyňa 

J. Mikušová) 
I. Gallo informoval, že pred rokovaním absolvovali členovia rady prehliadku regionálneho 
štúdia. Navrhol prerokovanie bodu č. 2 a 3 spoločne. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
M. Debnár podrobne odprezentoval predloženú komplexnú správu. Informoval 
o rozhlasovom vysielaní regionálneho štúdia BB. K televíznej časti regionálneho štúdia 
uviedol, že sa nevenujú iba vlastným vytváraním programov, ale podieľajú sa aj na príprave 
spravodajstva a športu. Zdôraznil, že pri vlastnej tvorbe majú voľnú dramaturgickú 
a obsahovú ruku. Spomenul aj dabingovú činnosť. 
M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že v roku 2014 po predaji televíznej 
časti na Rudlovskej ul. finančné možnosti umožnili rekonštrukciu tejto rozhlasovej časti, kam 
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sa po zlúčení nasťahovali obe zložky. Považuje za správne, že sa regionálne štúdio 
sústreďuje na dokumentárnu a publicistickú tvorbu. Spýtal sa na dôvody pomerne malej 
dabingovej výroby. Skonštatoval, že je v oblasti pomerne slušné herecké prostredie. Za 
výrazný impulz do budúcnosti považuje zriadenie kreatívnych centier. 
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol, že je potrebné pochváliť 
technologickú modernizáciu, takisto kvalitné pokrývanie diania v celoslovenskom presahu. 
Regionálne štúdio je podľa neho kvalitné aj v iných oblastiach ako je napr. folklór, kultúrne 
dedičstvo a pod. Chýba mu v správe rozvinutie vlastných výziev a ambícií.  
J. Rezník poďakoval kolegom z BB za prípravu predmetného materiálu. Považuje za 
strategickú chybu odpredaj areálu na Rudlovskej, pretože dnes je regionálne štúdio 
v účelovej budove vytvorenej pre rozhlasové vysielanie. Čiastočné riešenie sa rysuje v rámci 
kreatívneho centra, ale to nie je konečné riešenie. Riešením podľa neho do budúcnosti je 
výstavba televíznej časti v rámci súčasného areálu. Nemá pocit, že by súčasný manažment 
nejako osekával dabing. Pokles podľa neho vyplýva z covidovej situácie.  
I. Gallo sa spýtal, aké sú mzdové rozdiely v rámci BA, BB a KE. 
V. Staškovič uviedol, že nie sú žiadne mzdové rozdiely v rámci mzdového poriadku.  
I. Gallo sa spýtal, či sa ešte súčasný GR chce pustiť do projektu výstavby televíznej časti, 
pretože to presahuje časovo ročný rozpočet. 
J. Rezník uviedol, že existuje základ nejakého projektu, bude sa revitalizovať táto štúdia na 
rok 2022. 
S. Garajová, riaditeľka kreatívneho centra uviedla, že jej centrum sa bude sústrediť na zvuk 
a médiá. Predstavila, že sa pracuje na vytváraní tímu a organizačnej štruktúry kreatívneho 
centra. 
J. Mikušová uviedla, že Rada RTVS sleduje priebežne vývoj vo všetkých kreatívnych 
centrách. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 178/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o činnosti a rozvoji 
regionálneho štúdia RTVS v Banskej Bystrici. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 179/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o projekte Kreatívne centrum RTVS 
Banská Bystrica. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Návrh Dodatku č. 4E na rok 2021 k Zmluve č. MK – 57/2017/M na roky 2018-2022 

(spravodajca M. Kabát) 
5. Návrh Dodatku č. 5 na rok 2022 k Zmluve č. MK – 57/2017/M na roky 2018-2022 

(spravodajca M. Kabát) 
R. Ceizel odprezentoval preložené dodatky. Informoval, že Dodatok 4E súvisí s navýšením 
finančných prostriedkov a Dodatok č. 5 je štandardný dodatok na rok 2022. 
J. Mikušová uviedla, že Dodatok 4E je formálna záležitosť. Podstatnejší je podľa nej Dodatok 
č. 5. Spýtala sa, či je predrokovaný s MK SR. 
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R. Ceizel informoval, že je odkomunikovaný s MK SR.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 180/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení 
neskorších predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 4E na rok 2021, 
ktorým sa mení Dodatok č. 4 MK – 82/2020/M na rok 2021, v znení Dodatkov č. 4A MK – 
28/2021/M na rok 2021, 4B MK - 34/2021/M na rok 2021, 4C MK - 48/2021/M na rok 2021 
a 4D MK – 51/2021/M na rok 2021 k Zmluve č. MK – 57/2017/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-2022. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 181/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS v znení neskorších 
predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 5 na rok 2022 k Zmluve č. MK – 
57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho 
vysielania na roky 2018-2022. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Rôzne  
Návrh na prenájom nehnuteľného majetku RTVS 
T. Caban informoval, že ide o štandardný prenájom nehnuteľného majetku a štandardný 
návrh zmluvy. 
R. Doehring odprezentovala predložený návrh. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 182/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom:  
Nájomca: TIPOS, národná lotériová spoločnosť, a. s.  
Predmet nájmu:  nájom nebytových priestorov s celkovou výmerou 347,77 m2, ktoré sa 

nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská dolina, Bratislava, v II. stavbe            
- Objekte televízneho spravodajstva,  na štvrtom nadzemnom podlaží, 
miestnosti č. 311 (Štúdio MD C s príslušnou technológiou – NP 1) 
o celkovej výmere 194,62 m2, č. 304 (Réžia MD C s technológiou 
a technikou – NP 2) o celkovej výmere 106,63 m2, č. 307 a 308 
(Zvuková hlásateľňa a chodba – NP 3) o celkovej výmere 46,52 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: vykonávanie činností a plnenie úloh, ktoré súvisia 
s podnikateľskou činnosťou nájomcu alebo sú jej priamym výkonom 
(vrátane prevádzkovania TIPOS TV), a to najmä výroba Záznamov. 

Pôvodná doba nájmu od 01.01.2021 do 31.12.2021 s opciou na ďalšie 2 
mesiace od 01.01.2022-28.02.2022 
Zmluva (ZM2025599) uzatvorená dňa 31.12.2020 
a Dodatok č. 1 (ZM2025599_1) uzatvorený dňa 
30.06.2021 
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NP 1: 24 hod. denne s predpokladaným využitím na 
výrobu 3 hod. denne 
NP 2: 16:00-20:00 hod. 
NP 3: 24 hod. denne 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 01.01.2022 do 31.12.2022 bez opcie 
(ZM2027762) 
NP 1: 24 hod. denne s predpokladaným využitím na 
výrobu 3 hod. denne 
NP 2: 16:00-20:00 hod. 
NP 3: 24 hod. denne 

Pôvodná cena nájmu 179.893,10 eur bez DPH / rok, z toho: 
NP 1: 77.723,10 eur bez DPH / rok 
NP 2: 95.192,00 eur bez DPH / rok 
NP 3: 6.978,00 eur bez DPH / rok 

Navrhovaná cena nájmu 178.917,16 eur bez DPH / rok, z toho:  
NP 1: 74.995,16 eur bez DPH / rok 
NP 2: 96.944,00 eur bez DPH / rok 
NP 3: 6.978,00 eur bez DPH / rok 

Pôvodná cena nájmu za m² NP 1: 399,36 eur/m² bez DPH / rok 
NP 2: 892,73 eur/m² bez DPH / rok 
NP 3: 150,00 eur/m² bez DPH / rok 

Navrhovaná cena nájmu za m² NP 1: 385,34 eur/m² bez DPH / rok 
NP 2: 909,16 eur/m² bez DPH / rok 
NP 3: 150,00 eur/m² bez DPH / rok 

Pôvodná cena služieb 2.597,28 eur bez DPH / rok 

Navrhovaná cena služieb 1.210,06 eur bez DPH / rok 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Nie (zmluva na 1 rok) 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
J. Rezník informoval, že od ostatného zasadnutia rady sa stretol so zástupcami SOZA, vyšiel 
návrh zákona o mediálnych službách. Tento zákon v tomto znení by RTVS uložil povinnosti, 
ktoré by stáli cca 4 mil. €. Informoval, že vo štvrtok bol na prerokovaní protokolu na NKÚ. Za 
dôležité považuje, že z NKÚ nevyplynula žiadna finančná sankcia a NKÚ konštatoval, že štát 
za posledné roky nekompenzoval RTVS výpadky v adekvátnej výške.  
I. Gallo požiadal, aby GR doručil na sekretariát rady pripomienky RTVS k mediálnemu 
zákonu. K protokolu NKÚ uviedol, že členovia Rady RTVS ho dostali len dnes. Je podľa 
neho potrebné počkať na správu o výsledku kontroly. Požiadal DK o stanovisko. Informoval, 
že ak bude treba, zvolá k tomu mimoriadne rokovanie. Navrhol, aby bol na niektorom z 
najbližších rokovaní rady samostatný bod, dopady legislatívy na rozpočet RTVS aj v kontexte 
konštatovania NKÚ v súvislosti s nedostatočnými kompenzáciami pre RTVS zo štátu, ktoré 
vznikli legislatívnymi zmenami. Prosí R. Doehring, aby od obdobia, kedy nadobudla činnosť 
táto zmena, zmapovala dopady a na záver by v tomto materiáli chcel, aké zvolí manažment 
kroky aj v kontexte záverov NKÚ. 
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Ďalej informoval, že práve prišla pozvánka na rokovanie VKM ku kontrole NKÚ na 3.11.2021. 
Navrhuje, aby na VKM nešiel zástupca rady, pretože kým to Rada RTVS neprerokuje, tak 
ako predseda rady nemá mandát na to a nateraz nie je k dispozícii ani záverečná správa. 
Členovia Rady RTVS vyslovili súhlas s týmto postupom.  
 
M. Debnár poďakoval prítomným za to, že navštívili regionálne štúdio a na záver pustil 2 
minútové video, ktoré mapuje 55 ročný vývoj štúdia v Banskej Bystrici. 
 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 3.11.2021. 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

